
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
26.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 23.04.2018     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 40 1 0
Vedoucí odborů MMK 9 9
Občané, hosté 25

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 39 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Dále bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Primátor sdělil, že z jednání zastupitelstva města se omluvil: Ing. Antonín Janík. Řekl, že 
hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Pro případ jeho poruchy byly určeny tyto sčitatelky: 
Ivana Legerová, Bc. Petra Klapsiová, Romana Plecháčová, Jitka Korzonková a Tamara Hercigová. Hlavní 
sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 26. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní 
Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 25. zasedání ZM Karviné konaného dne 
19.03.2018, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli 
zápisu byli schváleni: pan Vladimír Kolek a Mgr. Aleš Hujík.
Tímto byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1, usnesení ZM č. 791 (pro 39, proti 0, zdrželo se 0). 

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že v programu 26. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání mimořádné schůze RM před zasedáním ZM došlo k doplnění programu č. 1 - „Poskytnutí dotace 
Zdravotnické záchranné službě Moravskoslezského kraje“.Protože tento bod byl uveden v programu 26. zasedání 
ZM Karviné, nebylo třeba o jeho doplnění hlasovat.

Dále byly po jednání mimořádné schůze RM členům ZM předány k projednání materiály:
• Doplnění programu č. 2 z Odboru rozvoje - „Poskytnutí daru Nadaci OKD ve výši 30.000,-- Kč“.
• Doplnění programu č. 3 z Odboru organizačního - „Obecně závazná vyhláška č. x/2018, kterou se mění 
obecně závazná vyhláška č. 8/2016 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti 
přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték v rozsahu nezbytném k zajištění 
veřejného pořádku“.
• Doplnění programu č. 4 z Odboru rozvoje - „Realizace společné veřejné zakázky v rámci projektu AdTech“.
Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 26. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně hlasovat.

                 
Ing. J. Wolf - nejdříve nechal hlasovat o doplnění programu č. 2 - Poskytnutí daru Nadaci OKD ve výši 30.000,-- 
Kč“.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 791
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o doplnění programu č. 3 - „Obecně závazná vyhláška č. x/2018, kterou se 
mění obecně závazná vyhláška č. 8/2016 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení 
veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték v rozsahu nezbytném k 
zajištění veřejného pořádku“. 

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 791
Návrh byl schválen.
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Ing. J. Wolf - nakonec nechal hlasovat o doplnění programu č. 4 - „Realizace společné veřejné zakázky v rámci 
projektu AdTech“.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 791
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou další návrhy na doplnění programu. Protože tomu tak nebylo, nechal navrhovaný 
program schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 791
Program 26. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Návrh Územního plánu Karviná
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí. Součástí materiálu byl 
nejen samotný návrh, ale i rozhodnutí o námitkách a vyhodnocení připomínek, které byly uplatněny nebo podány v 
rámci jeho projednávání. Na jednání ZM byli přizvání také zástupci Urbanistického střediska Brno, s.r.o., kteří byli 
připraveni odpovídat na případné dotazy členů ZM. O krátké úvodní slovo požádal vedoucí odboru Ing. Libuši 
Krupkovou, MPA, které předal slovo.
Ing. L. Krupková, MPA - představila nový Územní plán Karviné, který nahradí stávající plán z roku 1994, včetně 
jeho změn 1 - 10, 13 a 14 a návrh rozhodnutí o námitkách uplatněných k územnímu plánu. Řekla, že se jedná o 
jeden z nejdůležitějších koncepčních dokumentů města, který stanovuje základní pravidla rozvoje města v horizontu 
mnoha let. Určuje, kterým směrem a jakým způsobem se bude území města rozvíjet, které plochy mohou být 
zastavěny např. pro bydlení, podnikání, sport nebo kulturu, školství a pod. Kde naopak bude zachována volná 
krajina. Proces pořizování má přesně stanovený průběh, který je dán stavebním zákonem a správním řádem. O 
pořízení územního plánu rozhodlo ZM v únoru 2007, na základě výsledků veřejné zakázky byla zpracovatelem 
společnost Urbanistické středisko Brno, s.r.o. Nejprve bylo zpracováno zadání územního plánu, ve kterém byly 
stanoveny věcné a formální požadavky na jeho zpracování. Podkladem byly zejména územně analytické podklady, 
průzkumy a rozbory. Do územní studie byly rovněž zařazeny požadavky vlastníků pozemků o změnu Územního 
plánu obce Karviná, o kterých již dříve rozhodlo ZM s tím, že budou prověřeny při pořizování nového územního 
plánu. Zadání bylo veřejně projednáno v roce 2009 a následně v březnu 2010 schváleno zastupitelstvem města. 
Následně byl zpracován koncept územního plánu, který byl veřejně projednán v lednu 2011. Zásadní námitky ke 
konceptu uplatnila společnost OKD, a.s. z hlediska další plánované těžby. Směřovaly proti návrhu rozvojových ploch 
v částech Starého Města. Práce na novém územním plánu pokračovaly v roce 2014 s tím, že byly zapracovány 
pokyny pro zpracování návrhu Územního plánu Karviné, které byly schváleny na ZM v lednu. Návrh nového 
územního plánu byl veřejně projednán v červnu 2016. K návrhu bylo uplatněno 86 námitek, z toho 35 proti zákazu 
rozvoje části Staré Město v souvislosti navrhovanou těžkou a pak dalších 11 připomínek. Zásadní nesouhlas uplatnil 
také KÚ MS kraje, jako dotčený orgán ochrany zemědělského půdního fondu a lesů. Dále vlastník lesních pozemků 
Lesy ČR, s.p., který vyslovil zásadní nesouhlas s vymezením pozemků pro zástavbu v ochranném pásmu lesa, 
které je ze zákona 50 m. Po převzetí agendy územního plánu z Odboru rozvoje MMK v květnu 2017 byla zahájena 
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jednání ve věci projednání námitek a nesouhlasných stanovisek. v měsících červen až srpen proběhla jednání se 
zástupci společností Lázně Darkov, a.s., OKD, a.s., Asental Land, s.r.o., Residomo, s.r.o. a OM MMK, jejichž cílem 
bylo vyřešit sporné oblasti nového územního plánu. Proběhla také řada jednání s dotčenými orgány, které 
nesouhlasily s návrhem územního plánu. Podařilo se najít takové řešení, se kterým nakonec dotčené orgány 
vyslovily souhlas. Konkrétně se jednalo o ochranu I. a II. třídy zemědělské půdy v části Karviná-Doly. Z hlediska 
ochrany lesů bylo u pozemků ve vlastnictví Lesů ČR respektováno ochranné pásmo 50 m, ve kterém již nejsou 
vymezeny rozvojové plochy pro individuální bydlení. Dalším závažným problémem bylo vyřešit rozvoj území Starého 
Města pod ulicí Bohumínskou. Zde nebylo možné realizovat žádný rozvoj. Podkladem pro vymezení jednotlivých 
ploch v této části bylo stanovisko EIA k záměru pokračování hornické činnosti OKD, a.s. Dolu ČSA v období let 2015 
- 2023 a rozhodnutí ministerstva ŽP o chráněném ložiskovém území. Nakonec se podařilo dořešit zásadní problémy 
s tím, že upravený návrh byl dohodnut s dotčenými orgány. V rámci něho bylo zcela nebo částečně vyhověno z 86 
námitek 68 a ze 13 připomínek 11. Takto upravený návrh byl veřejně projednán dne 13.12.2017 s odborným 
výkladem projektanta. Veřejnosti byl přístupný na internetových stránkách města od 10.11. do 10.12.2017. 
Informace o projednání byla rovněž uvedena v Karvinském zpravodaji a regionálním tisku. Dne 22.11.2017 se 
uskutečnila konzultace k upravenému návrhu pro členy ZM, předsedy výboru ZM a komisí RM, na kterém měli 
možnost podrobně seznámit se s tímto návrhem. Na základě výsledků veřejného projednání bylo k územnímu plánu 
dopracováno odůvodnění, jehož součástí bylo i rozhodnutí o námitkách a vyhodnocení připomínek projednané s 
dotčenými orgány a krajským úřadem, jako nadřízeným orgánem, a to bez připomínek. Vydaný územní plán bude 
následně oznámen veřejnou vyhláškou. Účinnosti nabude patnáctým dnem po jeho vyvěšení. Tímto se stane 
závazným koncepčním podkladem rozvoje města a závazným podkladem pro rozhodování v daném území.
Ing. J. Wolf - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. O. Brdíčko – nejdříve poděkoval zpracovatelům a všem, kdo se podíleli na přípravě a zpracování materiálu 
týkajícího se Územního plánu Karviné a za kompromis, který byl proveden tak, aby život v městské části Staré 
Město mohl za určitých podmínek fungovat i nadále. Požádal vedení města, zda by bylo možné do budoucna 
uvažovat o možné diskuzi týkající se problematiky koexistence, aby bylo jasné, kam až bude těžba společnosti OKD 
ve Starém Městě postupovat. Případně zda by bylo možné při dalším vyhodnocování územního plánu cca za 2 - 4 
roky některá omezení ve Starém Městě ještě upřesnit nebo zrušit. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 792
Návrh byl schválen.
Ing. J. Wolf - přizvaným hostům poděkoval za účast na zasedání ZM Karviné.

2)   Posouzení návrhu na pořízení změny Územního plánu obce Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu, který byl zpracován na základě staženého materiálu z 22. 
zasedání ZM ze dne 31.10.2017, byl Odbor stavební a životního prostředí. Byl dopracován po obdržení stanoviska 
Ministerstva dopravy ČR, které je zodpovědné za koncepci dopravy. Na základě obdržených vyjádření odbor 
doporučil zastupitelstvu města nepořídit změnu Územního plánu obce Karviná. O krátké úvodní slovo požádal 
vedoucí odboru Ing. Libuši Krupkovou, MPA, které předal slovo.
Ing. L. Krupková, MPA - v úvodu ještě poděkovala zastupitelům za schválení nového územního plánu, neboť se 
jedná o velmi důležitý dokument nejen pro jejich stavební úřad, ale i pro všechny, kteří vlastní pozemky na území 
města. Následně přešla k návrhu na změnu územního plánu. Jednalo se o změnu územního plánu z roku 1994 s 
tím, že materiál byl z projednávání na ZM Karviné dne 31.10.2017 stažen. Navrhovaná změna byla znovu 
prověřována se všemi, kteří se k tomu měli vyjádřit. Obrátili se proto na ministerstvo dopravy, jako na nejvyšší státní 
orgán, který jednoznačně řekl, že se změnou v dané lokalitě nesouhlasí. Aby bylo toto území řádně prověřeno, 
obrátili se na Ředitelství silnic a dálnic Brno, které s návrhem rovněž nesouhlasilo. Na základě těchto vyjádření se 
proto obrátili na KÚ MS kraje, na odbor dopravy, který sdělil, že pokud nadřízené orgány vydaly nesouhlasná 
stanoviska, tak i oni se k nim přiklonili. Tedy až do doby, než bude vybudován jihozápadní obchvat města Karviné, 
není možné v tomto místě určit jiné využití pozemků, než pro dopravní stavby, jak bylo v materiálu uvedeno. Není 
tedy vyloučeno, že se po vybudování obchvatu tato situace nezmění. V současné době však byla při prověřování 
nového územního plánu obce Karviná stanoviska dotčených orgánů stejná, a to zamítavá.
Ing. J. Wolf - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.
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HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 793
Návrh byl schválen.

3)   Účetní závěrka statutárního města Karviné sestavená k rozvahovému dni 31.12.2017
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o soustavu účetních výkazů - 
rozvaha, výkaz zisku a ztrát, přehled o změnách vlastního kapitálu, přehled o peněžních tocích, zpráva z 
provedených auditů a kontrol, zpráva inventarizační, o přezkumu hospodaření a o vymáhání pohledávek, které byly 
přílohami usnesení tohoto materiálu. K předložené zprávě otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 794
Návrh byl schválen.

4)   Návrh finančního vypořádání statutárního města Karviné za rok 2017
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Návrh finančního vypořádání města 
Karviné za rok 2017 byl projednán na základě požadavků jednotlivých správců rozpočtů. Návrh finančního 
vypořádání byl uveden v příloze č. 1 k usnesení a v příloze č. 2 k usnesení byla rekapitulace rozpočtových opatření 
schválených Radou města Karviné ve IV. čtvrtletí 2017. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 795
Návrh byl schválen.

5)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle 49. až 53. smlouva
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře Programu Kotlíkové dotace na základě schválení předložených smluv pro žadatele a na částky uvedené v 
důvodové zprávě materiálu. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 796
Návrh byl schválen.

6)   Informace o závěrečném účtu Svazku měst a obcí okresu Karviná za rok 2017
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Se závěrečným účtem jsou 
seznamována zastupitelstva členských obcí po jeho schválení s tím, že závěrečný účet se zprávou o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2017 byl schválen na členské schůzi SMOOK dne 20.03.2018. K předložené 
zprávě otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 797
Návrh byl schválen.

7)   Zásady pro poskytování zápůjček k podpoře kotlikových dotací v Moravskoslezském kraji
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Potřeba aktualizovat zásady byla vyvolána v 
souvislosti s legislativními změnami (GDPR) a aktuální praxí. Navrhované změny byly vloženy, včetně komentářů, 
do textu aktuálně platných a účinných „Zásad“ uvedených v příloze č. 1 důvodové zprávy materiálu. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 798
Návrh byl schválen.

8)   Zásady pro nakládání s nemovitým majetkem
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační s tím, že navrhované změny byly pro 
přehlednost, včetně komentářů, vloženy do aktuálně platného a účinného textu těchto „Zásad“, které tvořily přílohu 
č. 1 důvodové zprávy. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 799
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - OZV, kterou se mění OZV o stanovení závazných podmínek pro pořádání, 
průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a 
diskoték v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného pořádku
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem předkládaného návrhu bylo 
doplnění textu vyhlášky o úpravu provozu restauračních předzahrádek spočívající v omezení jejich provozní doby. 
Cílem změny má být regulace nežádoucích důsledků provozování hostinských činností v nočních hodinách, které 
významným způsobem zasahují do práva občanů na jejich zdraví a pohodu bydlení. Dále se jednalo o změnu 
přílohy č. 1 vyhlášky, která vymezuje veřejnosti přístupné podniky pořádané v neuzavřeném prostoru na území 
statutárního města Karviné po 22:00 hodině a vymezení areálů, v nichž se tyto akce budou konat. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - dodal, že se jedná o standardní akce, které probíhají v průběhu roku i s dobou, kdy mají skončit. V 
okrajových částech města a mimo sídlištní zástavbu by mělo dojít k posunutí provozní doby v letních měsících na 
zahrádkách od 01.06. do 30. 09., a to v pátek, v sobotu a den před nějakým svátkem, do 23:00 hod. V materiálu byly 
vyjmenována místa, kde měli informace od Policie ČR a MP Karviná, že zde nedochází k rušení nočního klidu nebo 
k nějakým jiným výtržnostem. V případě, že budou nějaké stížnosti nebo nastanou nějaké problémy, dojde i zde k 
navrácení nastavené provozní doby na 22:00 hod. nebo budou jednotlivé provozovny řešeny individuálně, případně 
může být OZV změněna celá. 
Protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění programu č. 3.
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HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 800
Návrh byl schválen.

9)   Vyhodnocení bezpečnostní situace ve statutárním městě Karviná za rok 2017
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byla Městská policie Karviná. Jednotlivé právy o vyhodnocení 
bezpečnostní situace ve městě za uplynulý rok byly zpracovány Policií ČR, Městskou policií, Hasičským záchranným 
sborem, oddělením Požární ochrany statutárního města Karviné a odbory MMK - správním a sociálním. O úvodní 
slovo, které bylo doplněno krátkou prezentací, požádal Mgr. Petra Bičeje, ředitele Městské policie Karviná, kterému 
předal slovo. 
Mgr. P. Bičej - hovořil ve smyslu prezentace, která byla písemně doložena k zápisu. Sdělil, že vývoj kriminality má 
ve městě Karviná v porovnání let 2011 až 2017 sestupnou tendenci v nápadu trestné činnosti, převážně dva 
poslední roky byly téměř totožné. Došlo k poklesu u násilné trestné činnosti a k mírnému nárůstu u krádeží a 
vloupání s tím, že je u těchto přestupků velká objasněnost. Z pohledu města se spíš zaměřují na index kriminality, 
se kterým Policie ČR moc nepracuje. Vystihuje však lépe srovnání s okolními městy a s územním odborem. Existuje 
tzv. mapa kriminality, není to však oficiální webová stránka ministerstva vnitra nebo policie, ale neziskové 
organizace „Otevřená společnost“, která čerpá informace z ministerstva vnitra. Za loňský rok tam bylo z pohledu 
indexace uvedeno srovnání kriminality 522 obvodních oddělení ČR, a to od prvního místa, jako nejhoršího. Obvodní 
oddělení Karviná 1 bylo na 42 místě a Karviná 7 na 147 místě v ČR. Dále se vyjádřil k dopravní nehodovosti ve 
městě s tím, že situace je také stabilizovaná, za loňský rok došlo k 3 smrtelným nehodám. Došlo ke snížení nehod 
pod vlivem alkoholu a jiné návykové látky, což je důsledek preventivní činnosti dopravní policie. Vyjádřil se také k 
činnosti MP Karviná, a to ke srovnání počtu zákroků a úkonů provedených v letech 2011 až 2017. Graf poukázal na 
vysoké pracovní nasazení. Jednalo se o celkový počet zjištěných přestupků s tím, že v dalším grafu byly rozčleněny. 
V loňském roce došlo k zásadní změně u přestupkového zákona. Starý zákon, který platil od roku 1990, byl zcela 
zrušen a nahrazen novým zákonem o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich. Všechny tyto přestupky přešly do 
speciálních právních norem. Pracují se zákonem č. 251/2016 Sb., o některých přestupcích, kde zůstaly klasické 
přestupky o veřejném pořádku, proti občanskému soužití, majetkové přestupky apod. Došlo k navýšení přestupků 
ve statické dopravě. MP Karviná přešla na lístečkovou metodu, kterou vyrozumívají řidiče, aby se dostavili zaplatit 
pokutu do 10 dnů. Nedostaví-li se řidič, věc je předávána správnímu úřadu k vyřízení. V rámci preventivní činnosti 
byly MP Karviná realizovány různé projekty: Bezpečné léto, Bezpečně po celý den – besedy pro MŠ, ZŠ a SŠ, 
Senioři – bezpečný domov, Chráníme seniory, Sebeobrana žen, Sportem k morálce, Asistenti prevence kriminality, 
Rekonstrukce a rozvoj MKDS – I. Fáze, Bezpečnostní stojany pro jízdní kola, Sociálně psychologický výcvik pro 
rodiče s dětmi a Forenzní značení jízdních kol a invalidních vozíků, který byl vyhodnocen jako třetí nejlepší projekt v 
ČR. Na uvedeném projektu MP Karviná spolupracuje také s Polskem. Dále se vyjádřil k počtu zásahů HZS - 
územního odboru Karviná, srovnání let 2011 až 2017. Dodal, že se jedná o stěžejního partnera v integrovaném 
záchranném systému. Statistické údaje za rok 2017 byly pro město Karviná pozitivnější. Na území s rozšířenou 
působností došlo k mírnému navýšení zásahů HZS. Vyjádřil se také k aktivní činnosti SDH, a to jednotky 
Karviná-Hranice. Je partnerem HZS s tím, že zasahuje i mimo území města a asistuje u běžných zásahů. Následně 
poukázal na výsledky práce správního odboru, který řeší přestupky dle jednotlivých úseků, u kterých je mírná 
sestupná tendence. Změnou přestupkového zákona mají tito úředníci více práce. Často dochází k tzv. opakovanosti 
přestupků, spadají do registru přestupků, který je vedený v rejstříku trestů. 
Na závěr se vyjádřil k činnosti Odboru sociálního MMK, oddělení sociálně-právní ochrany dětí, v této oblasti. Policie 
ČR zde upozornila na zvýšené riziko páchání trestné činnosti u dětí do 18 let, což také potvrdil sestavený graf. 
Práce úředníků tohoto oddělení je velmi náročná.
Ing. J. Wolf - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 801
Návrh byl schválen.

10)   Vyhodnocení Programu prevence kriminality statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byla Městská policie Karviná. Program prevence kriminality na rok 
2017 byl schválen na zasedání ZM dne 31.01.2017, celkem bylo realizováno 11 projektů, na 5 z nich byla 
poskytnuta dotace z Ministerstva vnitra ČR. Jednotlivé projekty byly vyhodnoceny v příloze č. 1 k usnesení. K 
předložené zprávě otevřel diskuzi.

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 6



D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 802
Návrh byl schválen.

11)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle schválených 
„Zásad“ splňují stanovené podmínky. Na základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům 
finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 803
Návrh byl schválen.

12)   Poskytnutí investiční dotace Hasičskému záchrannému sboru Moravskoslezského kraje
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotace ve výši 
500.000,-- Kč a uzavření smlouvy mezi městem Karviná, jako poskytovatelem, a Hasičským záchranným sborem, 
za účelem zajištění provozu, údržby a oprav areálu hasičské stanice Karviná. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 804
Návrh byl schválen.

13)   Poskytnutí dotace Slezské univerzitě v Opavě
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o uzavření smlouvy týkající se 
poskytnutí dotace ve výši 100 tis. Kč na úhradu nákladů spojených s pořádáním mezinárodních vědeckých 
konferencí a vydáním 4 čísel recenzovaného vědeckého časopisu Acta academica karviniensia. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 805
Návrh byl schválen.
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14)   Poskytnutí dotace Římskokatolické farnosti Karviná
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotace ve výši 
1.500.000,-- Kč a uzavření smlouvy na pořízení zvonu za předpokladu, že Moravskoslezský kraj do 30.06.2018 
rozhodne poskytnout finanční prostředky ve výši Kč 1.200.000,-- Kč na úpravu zvonové stolice ve věži kostela 
Povýšení sv. Kříže v Karviné-Fryštátě. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i sk u z e :

p. Przemyslaw Traczyk - farář Římskokatolické farnosti Karviná - vystoupil jako statutární zástupce 
římskokatolické farnosti s tím, že představil vlastní návrh na pořízení jubilejního zvonu k 750. výročí založení města 
Karviné z důvodu zachování trvalé hodnoty. Velikost zvonu byla navržená proto taková, aby zapadal do soustavy 
stávajících zvonů, které jsou umístěny ve věži kostela. Nepřál si, aby na jeho návrh bylo pohlíženo tak, že farnost 
něco požaduje, protože zvonů má dost. Rovněž zvonová stolice je v dobrém stavu. Veškeré úpravy a provedené 
změny ve věži farního kostela budou zapříčiněny právě touto instalací nového jubilejního zvonu. Chtěl, aby bylo na 
jubilejní zvon pohlíženo jako na památku pro budoucí generaci v souvislosti s plánovanou oslavou. Za zmínku také 
stálo, že zvonová stolice se zvony je rovněž turisticky přístupná s tím, že věž kostela v průběhu roku navštíví cca 
tisíc návštěvníků. Dále předal slovo svému technickému asistentovi, který podal podrobnější technické informace k 
výrobě a instalaci zvonu.
p. Hejda Tomáš - vystoupil jako zástupce Diecéze ostravsko-opavské s tím, že podal některé konkrétní 
technické údaje o zvonu, který by měl být pořízen. Uvedl, že jako pracovník diecéze je odpovědný za všechny zvony 
na kostelích v Moravskoslezském kraji. Farností v Karviné byl požádán, aby připravil předběžný projekt na pořízení 
jubilejního zvonu ke stanovenému výročí města Karviné. Zvon by měl být vysoký 175 cm o průměru dolního věnce 
170 cm, vážit necelé 3 tuny. Z 99 % by se mělo jednat o největší bronzový zvon v MS kraji. Cena samostatného 
bronzového zvonu by měla být 1.393.689,-- Kč bez DPH. Když se k tomu připočítá daň ve výši 21 % a částka za 
kovové srdce o váze 117 kg, jehož hodnota bude ve výši 93.450,-- Kč, dostaneme se na celkovou částku 
1.799.427,-- Kč. Aby tento zvon mohl být součástí zvonové soustavy, kde jsou nyní 4 zvony, bude nutné provést 
technické úpravy na zvonové stolici - tesařské práce, vyztužení, statický posudek z důvodu zajištění statiky věže a 
započítat práci projektanta. Dále bude nutná demontáž zvonů a vytvoření místa pro velký nový zvon, vybourání okna 
ve věži kostela a jeho zpětné zazdění, protože tento zvon bude větší než stávající průměr okna. S tím vším jsou 
spojené také náklady na technické vybavení. Protože nový zvon bude samostatný, je k tomu potřeba pořídit 
dřevěnou dubovou hlavu o výšce 83 cm, na které bude zvon zavěšen. Tím bude celková výška zvonu cca 2,5 m. 
Cena dubové dřevěné hlavy představuje částku cca 78.650,-- Kč s DPH. K zavěšení zvonu bude potřeba ještě 
pořídit ložiska a kování, což představuje částku 27.500,-- Kč. Další nezbytnou položkou bude částka 18.000,-- Kč na 
převezení zvonu ze zvonařské dílny do Karviné. Ke všemu tomu bude nutná i přestavba zvonové komory. Tedy 
veškeré úpravy představují částku 984.901,-- Kč. s tím, že celkové náklady na pořízení jubilejního zvonu se 
dostanou na částku 2.908.477,-- Kč.. Dodal, že každý zvon má plášť, kde je možné uvést svého patrona. Rovněž je 
možné za určitých stanovených podmínek vyobrazit dárce nebo sponzory, kteří přispějí na zvon, nebo logo města 
Karviná s uvedením 750. výročí založení města.
Mgr. I. Hudzietzová - vznesla dotaz, kdo bude patronem zvonu a kdy zvon poprvé zazní.
p. Hejda Tomáš - uvedl, že návrh, kdo bude patronem zvonu, může být schválen zastupitelstvem města, nebo to 
může být na doporučení pana faráře. Pokud bude zájem, hlavním garantem může být např. město Karviná. K 
druhému dotazu uvedl, že samostatná výroba zvonu trvá 4,5 měsíce. Pokud by byla do konce dubna podepsána 
smlouva se zvonařskou firmou, mohl by slavnostně zaznít dne 19.09.2018 na pouti Kostela Povýšení sv. kříže.
Mgr. I. Hudzietzová - dotázala se, zda jsou farnosti již známi další sponzoři, pokud dojde k odsouhlasení příspěvku 
města Karviné na tento zvon.
p. Hejda Tomáš - sdělil, že dotace z města ve výši 1.500.000,-- Kč bez DPH by byla použita na pořízení zvonu, 
další dotaci mají předjednanou s Moravskoslezským krajem, který zasedá dne 11.05.2018. Tam zaslali další 
požadované doklady týkající se statického posudku a vyjádření závazného stanoviska památkářů. Mají přislíbeny 
nějaké finanční příspěvky také od sponzorů, kteří reagovali na jejich výzvu. 
Mgr. I. Hudzietzová - znamená to tedy, že pokud se najdou další sponzoři, zvon bude a pokud se nenajdou, nikoliv.
p. Hejda Tomáš - řekl, že pokud nezískají potřebné finance, budou muset vrátit dotaci městu Karviná.
Ing. J. Wolf - dodal, že dnes je materiál připraven tak, že v rámci přebytku hospodaření města Karviné za rok 2017 
byla schválena částka ve výši 1,5 mil. Kč na pořízení tohoto zvonu. Smlouva o poskytnutí dotace je postavena tak, 
že Moravskoslezský kraj poskytne do 30.06.2018 dotaci ve výši 1,2 mil. Kč. Pokud dotaci neposkytne, nebude ani z 
města dotace poskytnuta a výroba zvonu nebude realizována. Další finanční prostředky ve výši cca 208 tis. Kč si 
bude muset farnost sehnat sama od jiných sponzorů nebo partnerů.
Ing. O. Brdíčko - navrhl úpravu předloženého usnesení tak, aby nebylo striktně dáno, že kraj musí poskytnout 
dotaci ve výši 1,2 mil. Kč., tedy aby nebyl návrh omezen konkrétní částkou. Protože může nastat situace, že kraj 
poskytne dotaci pouze ve výši 1,1 mil Kč, čímž nebude podmínka tohoto usnesení dodržena. Požádal přítomné 
zastupitele, kteří jsou ve vedení, v radě nebo v zastupitelstvu kraje, aby svým hlasováním předložený návrh podpořili 
a hlasovali pro uvedenou výši dotace z MS kraje. 
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že to není možné, neboť se jedná o dotační titul. Protože uvedena výše dotace je na kraji 
předjednána, dotace v této výši buď bude, nebo nebude schválena. O jiné částce není možné diskutovat.
Ing. O. Brdičko - pokud by kraj schválil jinou částku dotace, než 1,2 mil. Kč, zeptal se, zda by bylo možné vrátit se k 
této záležitosti na zasedání ZM Karviné v červnu, schválené usnesení z 26. ZM revokovat a částku do výše cca 2,7 
mil. Kč dodatečně dokrýt.
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p. K. Wiewiórka - řekl, že se mu líbil návrh pana faráře na výrobu jubilejního zvonu k 750. výročí založení města 
Karviné s tím, že i město Karviná tento návrh podporuje. Protože se hovoří jen o městě Karviná, MS kraji a dalších 
možných sponzorech, zajímalo ho, jaký má na pořízení zvonu pohled nebo názor Diecéze ostravsko-opavská.
p. Przemyslaw Traczyk - řekl, že každá farnost je samostatná jednotka, má svou právní subjektivitu. Co se děje ve 
farnosti, je pouze v režii faráře. Proto se k tomu nemusí Diecéze ostravsko-opavská žádným způsobem vyjadřovat.
Ing. O. Brdíčko - požádal o krátkou přestávku k poradě politických klubů.

Přestávka 18.00 - 18.05 hod.

Ing. J. Wolf - po přestávce požádal Ing. Brdíčka, aby přednesl protinávrh na usnesení.
Ing. O. Brdíčko - předložil tento protinávrh: ZM Karviné schvaluje dotaci ve výši 1,5 mil. Kč Římskokatolické 
farnosti Karviná na pořízení jubilejního zvonu za podmínky, že farnost do 31.05.2018 sežene zbývající 
finanční částku z ostatních zdrojů nebo sponzorů.
Ing. J. Wolf - nechal hlasovat o protinávrhu Ing. Brdíčka. 

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 11
PROTI : 8
ZDRŽEL SE : 18 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože protinávrh nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu na usnesení bodu 
programu č. 14. 

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 28
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 8 usnesení č. 806
Návrh byl schválen.

15)   Návrh na poskytnutí účelových dotací v rámci dotačního programu Podpora aktivit v oblastech využití 
volného času dětí a mládeže, zájmové činnosti a ostatních aktivit pro rok 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. V rámci vyhlášeného dotačního programu bylo 
přijato celkem 59 žádostí. Následně byly tyto žádosti předloženy k posouzení odborné pracovní skupině Fondu 
primátora, která doporučila zastupitelstvu města návrh na poskytnutí dotací nad 50 tis. Kč příjemcům uvedeným v 
příloze č. 1 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 36
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 807
Návrh byl schválen.

16)   Návrh na poskytnutí účelových dotací v rámci dotačního programu Podpora kulturních aktivit pro rok 
2018
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který přijal ve stanoveném termínu celkem 26 
žádostí, které posoudila Kulturní komise. Odborná pracovní skupina Fondu primátora navrhla podpořit 25 projektů s 
tím, že zastupitelstvu města bylo doporučeno poskytnout dotace nad 50 tis. Kč na projekty, uvedené v příloze č. 1 k 
usnesení a uzavřít s těmito příjemci smlouvu o poskytnutí dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.
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HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 808
Návrh byl schválen.

17)   Dohoda o spolupráci v rámci společných preventivních aktivit
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o schválený projekt realizovaný 
městem Jastrzebie-Zdrój a statutárním městem Karviná na základě uzavřené dohody o spolupráci v rámci 
společných preventivních aktivit a nastavení spolupráce mezi Městskou policí Karviná a Městskou policií v 
Jastrzębie-Zdroju. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 809
Návrh byl schválen.

18)   Záměr realizovat projekt Cvičení nezná hranic
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Projekt byl připravován pro podání žádosti o 
dotaci, kterou předloží vedoucí partner projektu statutární město Karviná. Projekt se skládá z několika aktivit, které 
budou realizovány s partnerem projektu - městem Jastrzębie-Zdrój. Dotace bude poskytnuta zpětně na základě 
vyúčtování projektu, který bude realizován v letech 2018 – 2019. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 810
Návrh byl schválen.

19)   Zřizovací listina příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola s polským jazykem 
vyučovacím - Szkola Podstawowa i Przedszkole, Karviná, příspěvková organizace
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který navrhl následující úpravy: v názvu 
zřizovací listiny uvést právní formu, tj. příspěvková organizace. Dále byla navržena úprava přílohy č. 1, která 
obsahovala seznam svěřeného majetku s jednoznačnou identifikací. Zřizovací listina nabude účinnosti od 
01.05.2018. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 811
Návrh byl schválen.

20)   Dodatky zřiizovacích listin příspěvkových organizací základních a mateřských škol zřizovaných 
statutárním městem Karviná
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který provedl revizi uvedených zřizovacích listin, 
které obsahují seznam svěřeného majetku. Předmětem dodatků bude nahrazení přílohy č. 1 týkající se nemovitého 
majetku. Dodatky nabudou účinnosti od 01.05.2018. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
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D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : 27
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 812
Návrh byl schválen.

21)   Zřizovací listina příspěvkové organizace Městský dům kultury Karviná, příspěvková organizace a 
Regionální knihovna Karviná, příspěvková organizace
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který navrhl následující úpravy: v názvech obou 
zřizovacích listin uvést právní formu, tj. příspěvková organizace. Dále byla navržena úprava přílohy č. 1, která 
obsahuje seznam svěřeného majetku s jednoznačnou identifikací. Zřizovací listina nabude účinnosti od 01.05.2018. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 21.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 813
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 1 - Návrh na poskytnutí dotace Zdravotnické záchranné službě 
Moravskoslezského kraje
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který zpracoval návrh na usnesení variantně, a to 
na poskytnutí či neposkytnutí dotace Zdravotnické záchranné službě Moravskoslezského kraje ve výši Kč 900.000,-- 
na zakoupení přístrojové techniky. Materiál byl projednán na mimořádné radě města před konáním ZM s tím, že bylo 
po obdržení doplňujících informaci ze strany Zdravotnické záchranné služby Moravskoslezského kraje doporučeno 
zastupitelstvu města požadovanou dotaci poskytnout. I přesto se však domníval, že by dotace neměly být na 
dovybavení sanitních vozů z oslovených měst poskytovány. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

MUDr. M. Gebauer - vysvětlil, že Zdravotnická záchranná služba MS kraje pořizuje v letošním roce 32 sanitních 
vozů s tím, že žádají jednotlivá města, kde budou tyto vozy alokovány, o poskytnutí dotací na jejich úplné 
dovybavení, na což záchranné službě již nezbyly peníze. Konkrétně město Karviná žádají o 900 tis. Kč s tím, že 
město Havířov již schválilo dotaci ve výši 1.200 tis. Kč. Požadavek na dotaci zdůvodnil tím, že jednak došlo k 
nárůstu platů ve zdravotnictví vydaným výnosem vlády a z organizačních důvodů bylo nutné navýšit počet 
záchranářů. Přestože letos poskytl kraj záchranné službě o 70 mil. Kč více, než v minulých letech, ani to nestačilo 
na dovybavení sanitek. Požádal proto, aby byla tato dotace pro záchrannou službu zastupitelstvem schválena.
Ing. J. Wolf - řekl, že by požadavek na poskytnutí dotace pochopil, kdyby byl předem nákup sanitek s městem 
projednán s tím, že tento postup není systémový. 
MUDr. M. Gebauer - souhlasil, ale v době, kdy byla vyhlášena soutěž a proběhl nákup sanitek, což bylo loni v září, 
byla situace zcela jiná. Výnos o navýšení tarifních platů vyšel koncem listopadu nebo začátkem prosince 2017. 
Zakázka na nákup sanitních vozů však byla schválena loni v měsíci září.
Ing. J. Wolf - všeobecně uvedl, že by bylo vhodné apelovat na ty, kteří schvalují tato nařízení nebo zákony, aby vzali 
v úvahu, že na to musí následně najít peníze kraje nebo města, které s tím v rozpočtu na daný rok nepočítaly. 
Městům už pak tyto peníze nikdo nepřidá nebo nevrátí. 
Protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění programu č. 1, 
a to o variantě poskytnout dotaci Zdravotnické záchranné službě Moravskoslezského kraje ve výši Kč 
900.000,-- na zakoupení přístrojové techniky.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 814
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Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - Poskytnutí daru Nadaci OKD, ve výši Kč 30.000,--
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, kterému byla doručena žádost Nadace OKD ve 
věci poskytnutí finančního daru na realizaci projektu Neziskový inkubátor III. 2018 Nadace OKD. Protože se jedná o 
poskytnutí daru nad Kč 20.000,--, musí o tom rozhodnout zastupitelstvo obce. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 815
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 4 - Realizace společné veřejné zakázky v rámci projektu AdTech
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o uzavření „Dohody“ o 
přeshraničním zadání veřejné zakázky mezi statutárním městem Karviná a městem Prievidza na dodávku 3D 
technologií v rámci projektu AdTech s tím, že město Karviná zrealizuje celou veřejnou zakázku bezúplatně. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 816
Návrh byl schválen.

22)   Převod nemovitostí nabytých dle Darovací smlouvy zpět do vlastnictví Slezské univerzity v Opavě
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 22.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 38
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 817
Návrh byl schválen.

23)   Přijetí úvěru Společenství vlastníků Kpt. Jaroše 2167 Karviná-Mizerov v souvislosti s revitalizací domu
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 23.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 818
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Návrh byl schválen.

24)   Přijetí úvěru Společenství vlasníků Kpt. Jaroše 2169 Karviná-Mizerov v souvislosti s revitalizací domu
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 24.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 819
Návrh byl schválen.

25)   Záměr privatizace bytových domů č. p. 2189 - 2192, ulice Stavbařů, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 25.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 820
Návrh byl schválen.

26)   Převod jednotek č. 1,3, a 8 v domě č. p. 1630, ulice Závodní, Karviná-Nové Město
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 26.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 821
Návrh byl schválen.

27)   Převod pozemků - Josef a Libuše Bogoczovi
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 27.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 822
Návrh byl schválen.

28)   Převod pozemku - Mgr. Vladimíra Bočánková
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 28.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 823
Návrh byl schválen.

29)   Převod pozemku - Ing. Bc. Jan Bočánek
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 29.

HLASOVÁNÍ : č. 39
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 824
Návrh byl schválen.

30)   Převod části pozemku - manželé Jaračovi
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 30.

HLASOVÁNÍ : č. 40
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 825
Návrh byl schválen.

31)   Převod pozemku - Petr Szcygiel
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 31.

HLASOVÁNÍ : č. 41
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 826
Návrh byl schválen.

32)   Převod pozemku - Lubomír Staněk
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 32.

HLASOVÁNÍ : č. 42
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 827
Návrh byl schválen.
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33)   Převod části pozemku p. č. 912/3 v k.ú. Staré Město u Karviné
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 33.

HLASOVÁNÍ : č. 43
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 828
Návrh byl schválen.

34)   Nabídka na využití předkupního práva - manželé Štěpánkovi
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 34.

HLASOVÁNÍ : č. 44
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 829
Návrh byl schválen.

35)   Nabídka k využítí předkupního práva - Ing. Pavel Šťovíček
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 35.

HLASOVÁNÍ : č. 45
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 830
Návrh byl schválen.

36)   Nabytí pozemku - Demonta T, s.r.o.
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 36.

HLASOVÁNÍ : č. 46
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 831
Návrh byl schválen.

37)   Záměr realizovat rozpočtovou akci pod názvem Demolice domů č. p. 1307 - 1317 v Karviné-Novém 
Městě
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 37.

HLASOVÁNÍ : č. 47
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 832
Návrh byl schválen.

38)   Záměr realizovat rozpočtovou akci pod názvem Oprava ul. Žižkova
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. E. Matykiewicz - v souvislosti s touto plánovanou rekonstrukcí požádal, zda by bylo možné rozšířit tento projekt i 
na rekonstrukci ulice Mendelova v Karviné-Hranicích, neboť bude opravována i vedlejší ulice Br. Veverkových.
Ing. J. Wolf – sdělil, že v současné době to již není možné, protože uvedený záměr pod názvem Oprava ul. Žižkova 
je již projekčně připraven, tedy veškeré plány i potřebná povolení. Po odsouhlasení záměru bude připravováno 
výběrové řízení na zhotovitele stavby. Protože se jedná o hlavní trasy ulic, příprava rekonstrukce je velmi náročná, 
někdy trvá 2 - 3 roky. Je to dáno tím, že se mnohdy řeší problémy s přemístěním sítí nebo nevyřešené majetkové 
problémy. Proto návrh pana Matykiewicze navrhl realizovat samostatným projektem s tím, že požadavek bude řešen 
v pracovním pořádku. Zaměstnanci odboru majetkového návrh vyhodnotí a zařadí ho do plánu oprav.
Protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 38.

HLASOVÁNÍ : č. 48
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 833
Návrh byl schválen.

39)   Nové interpelace členů ZM
Na 26. zasedání ZM Karviné nebyly podány žádné nové interpelace.

40)   Různé - MMK
Ing. L. Raszyk - podal informaci o plánované rekonstrukci ul. Lázeňské a K. Sliwky, která bude zahájena dne 
09.05.2018 s tím, že o jednotlivých uzávěrách komunikací a objízdných trasách budou občané průběžně 
informováni prostřednictvím internetových médií a tisku. Rekonstrukce bude trvat do 11.- 12. měsíce 2018, budou 
občané města informováni průbězně na webových stránkách města.
Ing. J. Wolf - podal informaci o kladení věnců konaného u příležitosti 73. výročí ukončení 2. světové války, které se 
uskuteční dne 03.05.2016 v 15:00 hodin u Památníku Osvobození v Karviné-Novém Městě s tím, že na tuto akci 
pozval členy ZM Karviné.

41)   Různé - občané
Ing. Věra Vantuchová - občanka města - vznesla dotazy, na které požadovala písemnou odpověď:
1) V rámci přebytku hospodaření města za rok 2017 zaznamenala informaci, že na projektovou dokumentaci - 
napojení průmyslové zóny Vagonka byla vyčleněna částka ve výši 505 tis. Kč. Zajímalo jí, když byl poprvé 
připravován projekt na průmyslovou zónu Vagonka, zda bylo řešeno toto napojení, protože se domnívala, že bylo, 
tak kolik to stálo a která projektová kancelář to zpracovala. Pokud bude tento projekt nyní realizován, tak která 
projektová kancelář ho bude zpracovávat.
2) Výstavba dětského a dopravního hřiště – zeptala se na upřesnění lokality v Karviné-Ráji, tedy na jeho přesné 
umístnění.
3) Vyčlenění 200 tis. Kč na budovu Finančního úřadu v Karviné-Fryštátě, která je již delší dobu prázdná. Zajímalo jí, 
co se bude za tyto finanční prostředky v budově opravovat nebo na co budou tyto finanční prostředky použity. 
Částka se jí zdála nízká vzhledem k tomu, že se jedná o velmi zchátralý historický objekt ve středu města. Dále se 
zeptala, jaký má město záměr na využití této nemovitosti.
4) S odsouhlaseným příspěvkem OPF Karviná na mezinárodní vědeckou konferenci souhlasila, jen jí zajímalo, kolik 
z těchto mezinárodních akcí bude realizováno ve městě Karviná, protože i tohle je jednou z možností, jak 
propagovat město.
5) Zajímalo jí, kolik je ve městě vyloučených lokalit a jakým způsobem se ohraničují. Tedy o jaké ulice se jedná, 
jejich přesná lokalizace.
Ing. J. Wolf – řekl, že na všechny dotazy bude odpovězeno písemně.
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p. Martin Bojko - občan města - vznesl dotaz týkající se veřejného pořádku obecní policie, výstrojní řád. Jednalo 
se mu o to, aby bylo strážníky MP lépe vidět mezi lidmi ve městě. Vzhledem k tomu, že výstrojní řád strážníků je 
upraven prováděcí vyhláškou č. 418/2008 Sb., bylo by dobré upravit stejnokroje také strážníků MP Karviná. Doplnit 
kombinací stávající černou barvu reflexními žlutými prvky. Uvedl, že některé MP již tyto kombinace používají. Mohou 
pak viditelně řešit přestupky na pozemních komunikacích, v případě nehody usměrňovat dopravu nebo zajišťovat 
problematické přecházení dětí na přechodech. Jsou takto viditelní pro všechny a také za každého počasí. Za 
různých okolností může takto upravená uniforma již z dálky působit jako forma situační prevence a odradit případné 
pachatele od úmyslu jejich jednání. Mnohokrát mohou takto viditelní strážníci přispět i k pocitu bezpečí v 
problémových lokalitách.
Ing. J. Wolf – řekl, že tento námět již byl řešen cca před měsícem MP Karviná s tím, že se v současné době řeší, 
na kolik by toto dovybavení uniforem město stálo. Proto bude ještě tato záležitost s ředitelem MP Karviná 
diskutována. Pokud to bude možné, určitě budou jejich uniformy touto formou oživeny. Tím bylo na námět 
odpovězeno.

ing. J. Wolf - sdělil, že se v rámci bodu různé přihlásila do diskuze p. Zuzana Klusová z Petrovic u Karviné, 
nechal o udělení slova hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 49
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 6 usnesení č.          
Návrh byl schválen.

                 
p. Zuzana Klusová - vystoupila k plánované výstavbě obchvatu města Karviné s tím, že hovořila o navržených 
opatřeních v souvislosti s touto stavbou. Přestože není občankou města, ale přilehlých Petrovic u Karviné, hodně 
času tráví právě ve městě Karviná. Uvedla, že není proti stavbě obchvatu, protože ho město Karviná nutně 
potřebuje. Povede však v blízkosti areálu Loděnice v Parku Boženy Němcové, kde bude docházet ke zvýšené 
prašnosti a k většímu hluku. Po prostudování mapových podkladů této stavby zjistila, že protihluková zeť nebude po 
celé délce tohoto jezírka, ale jen v určité části. Vznesla tyto 4 dotazy:

1) Zda bude silnice z těchto míst vidět.
2) Zda bude slyšet hluk z komunikace.
3) Zda bude zvýšena prašnost.
Pokud ano, tak:
4) Zda jsou z pohledu města navržena opatření ze strany ŘSD ke zmírnění těchto negativních jevů dostatečná.

Ing. J. Wolf – řekl, že na dotazy bude odpovězeno písemně, neboť dnes nelze říct, jak to bude s hlukem nebo s 
prašností v uvedeném areálu Loděnice. Na projektu se podílela spousta odborníků s tím, že byly hledány různé 
trasy. Nikdo není nadšený tím, že obchvat povede právě kolem uvedeného areálu v Parku Boženy Němcové, 
protože jiná možnost nebyla. Záležitost řešili také odborníci s ŘSD, protože se jedná i o poddolované území.
Ing. L. Raszyk – dodal, že na základě zpracované studie by nemělo dojít k navýšení hlučnosti. Silnice povede přes 
násep, který bude zazelenalý, osázený stromky, aby co jak nejméně narušoval pohled ze strany Loděnic. V místech, 
kde by měla být zvýšena hlučnost, byly navrženy protihlukové stěny. Pokud by město požadovalo stěny i na jiných 
místech, muselo by je hradit ze svých prostředků s tím, že s nimi nebylo počítáno ve schváleném projektu. Protože 
se nebude jednat o dálnici, nejvyšší povolená rychlost by měla být 80 km. Pokud bude zájem, může paní Klusová do 
materiálu, který byl na ZM prezentován cca před rokem, nahlédnout.
Ing. J. Wolf – dodal, že se v souvislosti s výstavbou obchvatu města se tato krajina určitým způsobem určitě změní 
a nebudou tak slyšet ani vlaky, neboť budou jezdit z druhé strany protihlukové zdi. V této souvislosti poukázal také 
na neodbahněné jezero, na což slibuje stát prostřednictvím ministerstva financí finanční prostředky s tím, že město 
již má připravený projekt za 100 mil. Kč na revitalizaci areálu Lodiček.
Ing. O. Brdíčko – doplnil vystoupení Ing. Raszyka, že by se jednalo cca o 56 až 59 mil. Kč na vybudování 
protihlukových zdí z rozpočtu města. Protihlukové studie se dělaly podle různých metodik s tím, že výsledky jsou 
různé. Důležitý bude až zkušební provoz s tím, že hygiena by měla provést přesné měření v bodech, které si např. 
vytipuje město. Na základě toho by bylo možné po ŘSD požadovat doplnění protihlukových zdí tak, jak je tomu i u 
jiných budovaných silnic v republice. Pokud by byla u areálu Loděnic budována protihluková stěna, jsou i prosklené, 
aby byl možný výhled i na město.

p. Zdeňka Pawlicová - občanka města - vystoupila k problematice přístupnosti vozíčkářů nebo tělesně 
postižených např. do kanceláří sociálního odboru v Karviné-Novém Městě (budova ÚP Karviná), které se nacházejí 
v 10. patře. Není zde možné vyjet výtahem s vozíčkem z důvodu směrnic vydaných EU týkajících se bezpečnosti a 
protipožární ochrany. V přízemí na informacích bylo občance se synem na vozíčku sděleno, že pracovnice přijde za 
nimi s tím, že potřebnou agendu vyřídí mimo kancelář dole. Zde však k tomu neměla všechny potřebné formuláře 
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ani počítač, takže záležitost nebyla zcela vyřízena. Podobná situace je také na sociálním oddělení v budově bývalé 
vojenské správy. Pro tyto účely je tam plošina, ale nefunguje. Takže se opět opakovalo to samé, zaměstnankyně 
přišla za nimi dolů s tím, že vše dořešili až příště, protože k vyřízení neměli sebou všechny potřebné dokumenty. 
Měla proto dotaz, zda má město možnost tento problém nějakým způsobem vyřešit, např. aby kanceláře, kde 
vyřizují své záležitosti vozíčkáři nebo tělesně postiženi, byly umístěny v přízemí budov nebo byl přístup do kanceláří 
zajištěn vhodným způsobem pro tyto občany. Neustále naráží na nějaký problém, přestože už tak mají ztížený život 
svým hendikepem.
Ing. J. Wolf – řekl, že budova bývalé vojenské správy je v majetku města, kde je umístěna pro tyto účely plošina. 
Měl informaci, že je funkční, ale před ní jsou tři schody, které musí tito občané překonat. Záležitost bude proto 
prověřena, jak by se to dalo jinak technicky vyřešit s tím, že na dotaz bude písemně odpovězeno.
Ing. D. Závacký - reagoval z pozice ředitele ÚP Karviná. Sdělil, že zde je systém takový, že pokud přijde imobilní 
klient, tak vrátný zavolá příslušného zaměstnance, který vede tuto agendu. Vyřizuje jí pak s klientem dole v 
kanceláři k tomu určené, a to z důvodu jejich bezpečí. Pokud podal tyto informace vrátný, který nebyl jejich 
zaměstnancem, opětovně budou i oni proškoleni, jaké informace mají imobilním občanům podávat. Protože ÚP 
Karviná je budovou s vysokým požárním nebezpečím, kde se může stát, že v případě možného zahoření v budově 
by se klienti na vozíčku neměli jak dostat dolů, protože výtahy nejsou požárně zabezpečeny. Z tohoto důvodu byl 
nastaven tento systém. Dodal, že je zde také plošina, která funguje, ale když jsou např. velké mrazy, tak se stane, 
že je někdy nefunkční. Již tři roky mají požádáno o finanční prostředky, aby zde mohla být postavena nájezdová 
rampa, ale dosud je ještě od státu neobdrželi.
Ing. J. Wolf – tímto bylo na námět ze strany ředitele ÚP Karviná odpovězeno. 

Bc. Michal Gill – občan města - vystoupil dodatečně k bodu programu č. 14 - „Poskytnutí dotace Římskokatolické 
farnosti Karviná“ týkající se poskytnutí dotace na nový jubilejní zvon k 750. výročí založení města Karviné. Řekl, že 
není zastáncem toho, aby byl zvon pro dnes nejbohatší církev z 90 % hrazen z veřejných finančních prostředků. 
Protože strana Piráti je zastáncem odluky církve od státu, tedy proti církevním restitucím, musel vystoupit, neboť 
poskytnutí dotace je z jejich pohledu zcela nesmyslné. 

                 
Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání 26. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
tímto ukončil.

Na dalším zasedání ZM Karviné se zastupitelé města sejdou v pondělí 18. června 2018 v 17:00 hodin. 

z pov. Karel Wiewiórka, v. r.
náměstek primátora
...........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Vladimír Kolek, v. r.
............................................
p. Vladimír Kolek

Aleš Hujík, v. r.
............................................
Mgr. Aleš Hujík

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 30.04.2018
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